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L.S.

Bij de gemeente ligt een ontwerpplan voor de bouw van woningen op het schoolplein van de voormalige
Wijngaard.

Ik woon aan de Kpc de Bazelstraat en maak me ernstige zorgen over het behoud van de prachtige oude eiken
die hier staan.
Volgens de gemeente sneuvelt er maar 1 maar ik betwijfel of dit alle schade zal zijn.
Navraag heeft ons geleerd dat de 4 eiken aan de Zuiderweg zullen blijven staan maar dan in de voortuin van de
kopers?
Hoe is dan hun voortbestaan verzekerd? Krijgt de koper hier een verbod tot kappen?
Of krijgt de koper de kapvergunning cadeau?

Graag ontvangen we uw garantie en die van alle betrokken partijen dat dit geen ‘verkapte’ manier is om toch
deze bomen te laten verdwijnen!

Er leeft hier tenminste een uil, en nog vele soorten vogels, specht, Vlaamse gaai,  vinken etc.  gebruiken deze
bomen, de Quickscan is een moment opname, ik woon hier al 30 jaar.
En jazeker zijn er eekhoorns, maar nergens gemeld in de media.
Na de verbouwing van de school  hebben we al veel vleermuizen en soorten vogels in getal zien verminderen.

En het historisch beeld?
Het schoolhek moest deswege gehandhaaft blijven. Dit zal dan toch zeker ook voor deze beeldbepalende bomen
gelden?

Daarnaast is er hier nu al (na herinrichting van het schoolgebouw) sprake van veel verkeers- en parkeeroverlast.
In 3 omringende straten hebben we ook nog eens overlast van lawaai (O.a. tot diep in de nacht stoppende
auto’s) en uitpuilende afvalcontainers en zwerfvuil.
(Dat is een van de redenen voor de stoppende auto’s: men dumpt alles bij de containers)

Hoe wilt u de alerte acties bij brand garanderen?
Als de woningen er staan is het binnenterrein van de voormalige school niet meer te bereiken.
Nu al vind alle verkeer, laden en lossen,  plaats in de kleine straat voor onze woningen, omdat het hek rond dit
gebouw moest blijven bestaan er geen autoverkeer mogelijk is op het terrein.
Iedere bezorger stopt voor onze deur en moet vervolgens uitladen en het terrein op zien te komen, of nu een
postpakketje of een wasmachine betreft: alles!
De nauwe doorgangen zijn niet berekend op brandweer of ambulance!

De majestueuze oude eiken maken van deze verpauperende buurt toch nog net iets anders en deze zomer was
hun schaduw meer dan welkom!

En wat de wijziging van de bestemming betreft: Wonen is belangrijk, maar de kinderen? In deze en de hier
tegenoverliggende bloemenbuurt kunnen kinderen alleen op de steeds drukkere straten spelen en nu ook het
plein verdwijnt is er niets meer waar ze veilig kunnen spelen.
(Ja, het mocht niet, maar dat doen ze in de avond en vakanties al zeker 30 jaar)

Als laatste een verzoek: als de bouw doorgang vind.
Vriendelijk verzoek de bouw activiteiten niet weer de concentreren in de Kpc de Bazelstraat, het is te krap, te
nauw, we kunnen nu al nergens parkeren en het heeft ons al te veel hoofdpijn gegeven.
De draai maken kan heel goed op de Zuiderweg, daar is altijd wel ruimte!
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Geen bouwkeet en draaiende motoren, af en aan rijdende busjes en lawaai van de werkers om 6 uur ‘s ochtends
meer in deze straat, het was genoeg!

De verzakkingen in de straat zijn u misschien meer bewijs dan onze hoofdpijn?
Graag wat consideratie dan voor deze al overbelaste straat!

Graag hoor ik wat u verder bespreekt, besluit en verder heeft gedaan met de ingediende zienswijzen,

Vriendelijke groet,

Caroline van Rooijen
Bereikbaar onder dit e-mailadres


